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P R O T O K O Ł  Nr XLIX2018 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 20 lutego 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 13:00 – 15:15 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia Sesji Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 

Ogrodzieniec. 

 Sołtysów Gminy Ogrodzieniec. 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli:  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. Radny Grzegorz 

Wałek w dniu 14 grudnia 2017 r zrzekł się mandatu i do czasu przeprowadzenia 

wyborów uzupełniających skład Rady wynosi 14 radnych. 

W sesji uczestniczyło 12 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście 

obecności załączonej do niniejszego protokołu. Nieobecni: Radny Patryk Szczygieł  

i Radna Marta Baryłka . 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś wniósł o wprowadzenie do porządku 
obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot 
przejętych w formie darowizny nieruchomości oznaczonych numerami 187/17, 
187/18, 187/19 położonych w Gieble. Projekt uchwały został przekazany radnym do 
zapoznania i zaopiniowania podczas wspólnego posiedzenia komisji rady. 
  

Zmiana w porządku obrad dotycząca wprowadzenia w punkcie 13 dodatkowej 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot przejętych w formie darowizny 
nieruchomości oznaczonych numerami 187/17, 187/18, 187/19 położonych w Gieble 
- została przyjęta przez radnych jednogłośnie 12 głosami. 
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Porządek obrad wraz ze zmianą został przyjęte przez radnych bez uwag, 

jednogłośnie 12 głosami.  

 

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLVIII/2018 oraz 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLII/2017. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/365/2017 z dnia 28 

grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 

rok 2018. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/370/2018 z dnia 23 

stycznia 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym w 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach przychodów, dochodów i 

wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2018-2032. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej: „Program 

szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców gminy 

Ogrodzieniec w wieku 65 lat i więcej”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/377/2018 z 

dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom 

fizycznym, które wykonały zadania służące ograniczeniu niskiej emisji na 

terenie Gminy Ogrodzieniec. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec. 

13. Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na zwrot przejętych w formie 

darowizny nieruchomości oznaczonych numerami 187/17, 187/18, 187/19 

położonych w Gieble 

14. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje i pytania Radnych. 

15. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.  

16. Wnioski i oświadczenia.  

17. Zamkniecie obrad. 
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Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś poinformował o nowelizacji ustaw 

samorządowych. Wprowadzone modyfikacje wynikają z ustawy o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i 

kontrolowania niektórych organów publicznych. Od 31 stycznia 2018r mamy 

obowiązek rejestrowania i upubliczniania wykazów głosowań. Głosowania na sesjach 

mają odbywać się za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych. Jeśli będzie to niemożliwe z przyczyn 

technicznych, należy przeprowadzić głosowanie imiennie. Wykazy głosowań należy 

niezwłocznie upublicznić. Sekretarz oznajmił, że w związku z brakiem możliwości 

prowadzenia głosowań za pomocą urządzeń od dzisiejszej sesji głosowania 

przeprowadzane będą imiennie . W tym celu przygotowane zostały dla wszystkich 

radnych imienne karty z podanymi kolejno głosowaniami nad daną uchwałą. 

Głosowania będą przebiegać w taki sposób, że po odczytaniu uchwały 

przewodniczący zarządza głosowanie - radni głosują  tak jak dotychczas podnosząc  

rękę Wynik głosów za, przeciw ,wstrzymujących będzie od razu podawany, ale 

jednocześnie radny podnosząc rękę będzie zaznaczać na karcie w okienku, czy 

głosuje za, przeciw ,czy wstrzymał się o głosu. Na koniec sesji karty zostaną zebrane 

i niezwłocznie opublikowane wraz z uchwałami na stronie internetowej gminy.  

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLVIII/2018 oraz z 

sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLII/2017. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLVIII/2018 z dnia 23 stycznia 

2018r.- został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za jego przyjęciem 

głosowało 12 radnych. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XLII/2017 z dnia 17 października 

2017r. - został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Za jego przyjęciem 

głosowało 12 radnych. 

 

 

Ad. 4 

Interpelacje i zapytania Radnych.  

 

Radna Wioletta Baran przekazała prośbę mieszkańców Mokrusa o interwencję w 

sprawie psów  jednego z mieszkańców. Psy stwarzają realne zagrożenie dla ludzi 

głównie dzieci idących do  szkoły. 

 

Radny Zbigniew Fabiańczyk pytał co w sprawie zgłaszanego już wcześniej  

oświetlenia ulicznego  na „Zakościelu”. 
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Radny Janoska Jerzy – poruszył sprawę jakości dróg na Markowiźnie. Po zimie 

będzie potrzeba poprawić drogi , może niekoniecznie asfalt, ale trzeba będzie podjąć 

jakieś działania celem naprawy dróg na Markowiźnie,  dróg: Stawowa i Żabia. Radny 

wspomniał również o ul. Kolejowej , zgłaszał to już  wcześniej i ZGK w Ogrodzieńcu 

prowadził tam działania, ale jest potrzeba poprawić to zniwelować ,zmeliorować. 

 

Radny Zygmunt Podsiadło  pytał : 

- co z kapliczką w Podzamczu, 

- kiedy będzie Studium,  

- co z dodatkową lampą oświetleniową na ulicy Bonerów. 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/365/2017 z dnia 28 

grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 

rok 2018. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omawiając projekt uchwały zaznaczył, że 
chodzi o wprowadzenie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na rok 2018. Zmiany 
dotyczą wykreślenia z Programu dwóch punktów ujętych w części II Programu o 
nazwie „Działania”: 
 pkt 18 – wykreśla się sformułowanie “przeniesienie świetlicy do innego lokalu, w 
miarę posiadanych środków finansowych wyremontowanie lokalu na działalność 
świetlicy”.  
pkt 31. Wykreśla się w całości. Określał on zasady finansowania osób z terenu gminy 
Ogrodzieniec przekazywanych do izby wytrzeźwień. Z ustawy wynika, że jest to 
zadanie powiatu wiec gmina nie może finansować tego zadania i dlatego wykreślamy 
go z programu . 
 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLVII/365/2017 z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i 
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Gminy Ogrodzieniec na rok 2018.- została przyjęta. Uchwale nadano Nr 

XLIX/378/2018 
 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/370/2018 z dnia 23 

stycznia 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omawiając projekt uchwały wyjaśnił, że 

zmiana dotyczy przedłużenia z 7 do 14 dni terminu przewidzianego na przedłożenie 

niezbędnych dokumentów związanych z trybem udzielania i rozliczania dotacji. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVIII/370/2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych 

form wychowania przedszkolnego, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia 

wykorzystania dotacji - została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/379/2018 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym w 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec. 

 

Kierownik Referatu Promocji i Spraw Społecznych Pani Iwona Rajca omówiła projekt 

przedmiotowej uchwały. W uzasadnieniu miedzy innymi wskazała na następujące 

fakty ;podjęcie uchwały jest  związane z wejściem  w życie z dniem 1 stycznia 2018 r. 

ustawy o finansowaniu zadań oświatowych w myśl której Rada Miejska określa 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_378_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_378_2018.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_379_2018.pdf
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wysokość opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych 

przez Gminę przedszkolach i oddziałach przedszkolnych. 

Stosownie do art. 4 ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych 

aktów prawnych przedmiotowa uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego z mocą obowiązującą 

od 1 stycznia 2018 r. Z uwagi na fakt, że wejście w życie niniejszej uchwały z mocą 

wsteczną nie sprzeciwia się zasadzie określonej w art. 5 cyt. ustawy, a wręcz działa z 

korzyścią dla rodziców (opiekunów prawnych), uzasadnione jest nadanie jej mocy 

obowiązującej od 1 stycznia 2018 r.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec - została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/380/2018 
 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach przychodów, dochodów i 

wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2018 rok. 

 
Skarbnik Miasta i Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycje zmian w 

planach przychodów, dochodów i wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 

2018 rok . Szczegółowo określone zostały one w projekcie przedmiotowej uchwały. 

 

Radny Jerzy Janoska wskazując na fakt wstrzymania/opóźnienia rozbudowy 

przedszkola w Ogrodzieńcu oraz przeniesienia dotacji związanej z tym zadaniem 

Radny wniósł o wprowadzenie zmian w dział 801 – oświata i wychowanie - chodziło o 

zmniejszenie wydatków zaplanowanych na plac zabaw dla przedszkola w 

Ogrodzieńcu i przekazanie części tej kwoty na plac zabaw w Fugasówce. 

 

Burmistrz  zaznaczył, że plac zabaw będzie nie tylko dla Przedszkola w Ogrodzieńcu, 

korzystać z niego będą też dzieci ze Szkoły Podstawowej w Ogrodzieńcu, która nie 

posiada placu zabaw. Z placu zabaw korzystać będzie ok. 130 dzieci, a środki 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_380_2018.pdf
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finansowe na realizacje tego zadania są niezbędne w całości. Burmistrz zwrócił się 

do Radnych o pozostawienie w uchwale zapisu dot działu 801 bez zmian. Na razie w 

Fugasówce nie mamy terenu pod plac zabaw. Burmistrz prowadzi rozmowy, aby taki 

plac pozyskać, gdy działkę uda się nabyć wówczas przystąpimy do jej 

zagospodarowania. 

 

Radny Janoska J. mówił (…) plac zabaw dla 130 dzieci w Ogrodzieńcu, a w 

Fugasówce mieszka ok. 900 rodzin. Z Fugasówki wpływa do budżetu gminy  

największy udział środków finansowych z podatków od nieruchomości, tymczasem 

dla Fugasówki niewiele się realizuje. Mieszkańcy nie maja miejsca do spotkań, nie 

ma remizy, ani domu kultury – kiedyś był dom, ale został sprzedany przez gminę. 

Dzieci i młodzież z Fugasówki nie mają  w ogóle placu zabaw. W Ogrodzieńcu są 

place zabaw, a przy szkole podstawowej jest boisko i Orlik. W Fugasówce nie ma 

nic, wiec gdy pojawia się okazja skorzystania ze środków finansowych (z rozbudowy 

przedszkola) Radny proponuje i wnosi aby przekazać części tych pieniędzy z 

działu 801 dla Fugasówki na plac zabaw. 

 

Radna Ciołczyńska Jolanta nadmieniła ,że do szkoły i do przedszkola w Ogrodzieńcu 

chodzą też dzieci z Fugasówki wiec i one będą korzystać z tego placu.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie wniosek 

zgłoszony przez Radnego Janoskę J. 

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  2 

Głosów „Przeciw” – 7 

Głosów „Wstrzymujących się - 3 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził – wniosek został odrzucony – projekt uchwały 

pozostaje bez zmian. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  9 

Głosów „Przeciw” – 2 

Głosów „Wstrzymujących się - 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmian w planach 

przychodów, dochodów i wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2018 

rok - została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/381/2018 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_381_2018.pdf
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2018-2032. 

 
Skarbnik Miasta i Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła projekt uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2018-2032 - została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/382/2018 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej: „Program 

szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców gminy 

Ogrodzieniec w wieku 65 lat i więcej”. 

 

Projekt przedmiotowej uchwały omówiła Pani Iwona Rajca Kierownik Referatu 

Promocji i Spraw Społecznych. W uzasadnieniu między innymi wskazała na fakt:  

Ochrona zdrowia stanowi jedno z zadań własnych gminy. Podstawą prawną przyjęcia 

i wdrożenia gminnego programu polityki zdrowotnej jest art. 7 ustawy o 

świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, zgodnie z 

którym do zadań własnych gminy w zakresie zapewnienia równego dostępu do 

świadczeń opieki zdrowotnej należy w szczególności opracowywanie i realizacja oraz 

ocena efektów programów polityki zdrowotnej wynikających z rozpoznanych potrzeb 

zdrowotnych i stanu zdrowia mieszkańców gminy.  

Celem Programu szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców 

gminy Ogrodzieniec w wieku 65 lat i więcej” jest zmniejszenie ryzyka zakażenia 

wirusami grypy wśród mieszkańców gminy Ogrodzieniec w wieku 65 lat i więcej.  

Projekt programu został pozytywnie zaopiniowany oraz pozytywną opinię wydał 

Wojewoda Śląski w zakresie zgodności z priorytetami dla regionalnej polityki 

zdrowotnej województwa śląskiego.   

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski poszerzając zreferowany przez 

przedmówce temat zaznaczył, że cele i zadania programu wynikają z potrzeb 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_382_2018.pdf
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środowiska oraz konieczności podjęcia działań w zakresie profilaktyki oraz promocji 

zdrowotnej oraz dostosowanie systemu opieki zdrowotnej do potrzeb osób starszych. 

Realizacja programu przyczyni się do zmniejszenia ryzyka zakażenia wirusami grypy 

wśród mieszkańców gminy Ogrodzieniec w wieku 65 lat i więcej. Program zgodny 

jest z priorytetami dla regionalnej polityki zdrowotnej województwa śląskiego i po 

podpisaniu  przez Burmistrza umowy z Oddziałem Narodowego Funduszu Zdrowia w 

Katowicach wystąpimy z wnioskiem o dofinansowanie dzięki czemu uzyska 40 % 

wartości zadania (ponad 22 tyś zł) Program przygotowany był wspólnie z 

Samodzielnym Publicznym ZOZ w Ogrodzieńcu. Program będzie skierowany do 

osób w wieku 65 lat i więcej, zamieszkałych na terenie gminy Ogrodzieniec i obejmie 

bezpłatne szczepienia przeciwko wirusowi grypy oraz edukację zdrowotną. 

Ogłoszony zostanie konkurs  na realizacje programu i już od września br. rozpocznie 

sie cykl szczepień przeciw grypie. 

 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  11 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej: „Program szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla 

mieszkańców gminy Ogrodzieniec w wieku 65 lat i więcej”- została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/383 /2018 
 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/377/2018 z 

dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom 

fizycznym, które wykonały zadania służące ograniczeniu niskiej emisji na 

terenie Gminy Ogrodzieniec. 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś wyjaśnił – zmiana dotyczy uchwały 

zatwierdzonej na poprzedniej sesji w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom 

fizycznym, które wykonały zadania służące ograniczeniu niskiej emisji na terenie 

Gminy Ogrodzieniec.(są to dopłat do wymiany piecy c.o, na gazowe, piece V 

generacji). Zgodnie z sugestiami Regionalnej Izby Obrachunkowej, uchyla się § 1 

ust. 3 pkt. 3, który zawiera wzór umowy o udzieleniu dotacji.  

Regionalna Izba Obrachunkowa sugerowała, aby w uchwale Rady nie było wzoru 

umowy, gdyż zawarcie umowy jest kompetencją Burmistrza. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_383_2018.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVIII/377/2018 z dnia 23 stycznia 2018 r. w sprawie zasad i trybu udzielania 

dotacji osobom fizycznym, które wykonały zadania służące ograniczeniu 

niskiej emisji na terenie Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/384/2018 
 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski wprowadzając w temat zaznaczył, że 

na terenie naszej gminy znajduje się sporo zabytków, o które należy dbać i nie 

dopuszczać do ich dewastacji, chodzi o zabytki nie będące własnością gminy, ale 

ogólnodostępne. Istnieje możliwość dotowania do prac konserwatorskich, 

restauratorskich , robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Niezbędne jest jednak ustalenie warunków i zasad  udzielania tych dotacji. 

Uchwała określa szczegółowe warunki i tryb udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub Gminnej Ewidencji Zabytków. znajdujących się na terenie 

Gminy Ogrodzieniec i nie stanowiących jej własności. Z budżetu Gminy Ogrodzieniec 

mogą być udzielane dotacje na te prace .Celem udzielonej dotacji ma być wspieranie 

i uzupełnianie działań właścicieli zabytków lub podmiotów posiadających tytuł prawny 

do zabytku dla zapewnienia ochrony i konserwacji wartościowych obiektów 

zabytkowych mających istotne znaczenie dla gminy. Z budżetu Gminy na wykonanie 

tych prac może być udzielona dotacja w wysokości do 50% ogółu nakładów. 

 W budżecie gminy na 2018 rok zostały uwzględnione środki finansowe na ten cel. 

Zasad udzielania dotacji określone w uchwale były ustalone i zaopiniowane przez 

Urząd Konsumenta i Konkurencji.   

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_384_2018.pdf
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Radny Zbigniew Fabiańczyk zapytał czy na stronie internetowej gminy znajduje się 

rejestr zabytków.  

Burmistrz odparł, że tak. 

Radny Fabiańczyk - czy jest w nim ujęty w Dworek w Gieble. 

Burmistrz - tak, Dworek w Gieble wpisany jest w Gminnej Ewidencji Zabytków.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec - została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/385/2018 
 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały sprawie wyrażenia zgody na zwrot przejętych w formie 

darowizny nieruchomości oznaczonych numerami 187/17, 187/18, 187/19 

położonych w Gieble 

 

Projekt przedmiotowej uchwały omówił Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś. 

W uzasadnieniu merytorycznym do uchwały wskazywał ,iż nieruchomości  o których 

mowa w uchwale  zostały nabyte w formie darowizn aktami notarialnymi pod budowę 

chodnika w Gieble Kolonii,  jednakże inwestycja została wykonana w całości na 

działkach będących własnością Gminy Ogrodzieniec nie wykorzystując  przejętych 

nieruchomości w związku z czym zachodzi uzasadniona przesłanka do zwrotu tych 

nieruchomości. 

 

 Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za” -  12 

Głosów „Przeciw” – 0 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_385_2018.pdf
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Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził, Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zwrot 

przejętych w formie darowizny nieruchomości oznaczonych numerami 187/17, 

187/18, 187/19 położonych w Gieble- została przyjęta.  

Uchwale nadano Nr XLIX/386/2018 

 

 

Ad. 14 

Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje i pytania Radnych. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski udzielił następujących wyjaśnień na 

interpelacje i zapytania zgłoszone przez Radnych na początku dzisiejszej sesji;  

 

 sprawa psów została zgłoszona Policji, chodzi o zagrożenie bezpieczeństwa i 

Policja zajmie się tym,  

 oświetlenie „Zakościela” w Gieble. Burmistrz poprosił radnego o pozostanie po 

sesji celem omówienia i ustalenia szczegółów. Nadmienił, że jest już po 

spotkaniu z Tauronem na którym były ustalane kwestie oświetlenia, ale to 

miejsce nam umknęło. Będzie jeszcze podpisywane z Tauronem 

porozumienie w sprawie oświetlenia na osiedlu w Ogrodzieńcu (ulica 

Południowa i inne) tam gdzie jest odrębne zasilanie i podczas  tego spotkania 

zgłoszone zostaną jeszcze miejsca do doświetlenia. Burmistrz poprosił 

zainteresowanych radnych o pozostanie po sesji celem doprecyzowania 

kwestii oświetlenia ulicznego,  

 melioracja ul Kolejowej - Burmistrz nie jest w stanie odpowiedzieć na to 

pytanie bowiem droga jest powiatowa i realizacja tych robót należy do Zarządu 

Dróg Powiatowych– sprawę przekażemy do Powiatu, 

 drogi gminne po zimie będą naprawiane,  

 kapliczka w Podzamczu –do uregulowania jest sprawa własności działki na 

której stoi kapliczna, będzie zgłoszony wniosek o zasiedzenie, jeśli będą 

świadkowie i zdołamy wykazać własność do nieruchomości dopiero wówczas  

można  podjąć działania celem wykonania niezbędnych prac przy kapliczce, 

ale najpierw trzeba uregulować sprawy własności, 

 projekt Studium – kompleksowy dokument opracowuje Pracownia 

Architektoniczno-Urbanistyczna Gard z Łodzi. Po uzgodnieniach i 

zaopiniowaniu przez Zarząd Województwa  Śląskiego (może już w marcu br.) 

gotowy projekt Studium zostanie przekazany do Gminy i dla Radnych. 

 

Ad. 15 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.  

Realizacja prac na Fugasówce (to o co wnioskował Radny Janoska J.)  

Obecnie prowadzone są przez przedstawicieli urzędu gminy rozmowy w sprawie 

pozyskania terenu pod plac zabaw na Fugasówce. Środki finansowe dla przedszkola 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlix_386_2018.pdf
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w Ogrodzieńcu na plac zabawa są niezbędne w całości - zgodnie z przyjętą przez 

radnych na dzisiejszej sesji uchwałą dot. zmian w budżecie - plac zabaw będzie dla 

dzieci które uczęszczają do Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Ogrodzieńcu. Plac 

zabaw jest potrzebny - dzieci często korzystają z zajęć na świeżym powietrzu, w 

planach mamy realizacje placów zabaw z bezpieczną nawierzchnią. Nawierzchnie 

takie są dziś konieczne i wiele gmin już to robi.  

 

Zadania inwestycyjne które gmina będzie realizować w tym i następnym roku  

 

 Inwestycje drogowe dalszy ciąg rozpoczętych prac i remont ulic w 

Ogrodzieńcu( górki) tam gdzie była prowadzona kanalizacja,  

 Likwidacja azbestu w budynkach poprzez wymianę dachów azbestowych na 

408 budynkach prywatnych , 

 Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków w sołectwach 

31 stycznia w Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu na 

zaproszenie Burmistrza przybyli mieszkańcy zainteresowani budową 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Podczas spotkania omówiono sprawy 

związane z budową przydomowej oczyszczalni ścieków na działkach 

właścicieli uczestniczących w projekcie pn. "Rozwiązywanie problemu 

gospodarki wodno-ściekowej na terenie sołectw Gminy Ogrodzieniec poprzez 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków w celu poprawy warunków życia 

mieszkańców". Omówiona była umowa pomiędzy gminą, a właścicielami na 

finansowanie tych zadań. Koszt netto 66% ponoszą mieszkańcy, reszta ze 

środków unijnych ,bez udziału środków gminnych. Na realizacje zadania jest 

kilka technologii – bardzo dobre oczyszczalnie - ich koszt od 7-14 tyś zł . 

Podpisanych jest już 51 umów oraz 20 umów z mieszkańcami z listy 

rezerwowej. Ponad 70 przydomowych oczyszczalni będzie na terenie gminy 

wybudowanych, 

 Wymiana dachów azbestowych na 6 budynkach publicznych, 

 Termomodernizacja 5 budynków publicznych, 

 Remont sali widowiskowej i pomieszczeń w MGOK w Ogrodzieńcu w ramach 

realizacji Centrum Integracji Zawodowej prowadzone będą zajęcia dla różnych 

grup społecznych, jesteśmy w trakcie opracowania wniosku na 

dofinansowanie tego zadania. Mamy komplet dokumentacji oraz zezwolenia 

na budowę. W budynku MGOK konieczna jest przebudowa schodów 

bocznych (wejście od strony OPS) oraz wejście główne, remont instalacji 

elektrycznej, wodnej, gazowej, przyłącza i instalacja p.poż, na to też jest 

dokumentacja. Dokumentacja na przebudowę pomieszczeń w budynku: sala, 

schody, klatki schodowe, toalety, korytarze. Na realizacje tych prac składamy 

wniosek o dofinansowanie do funduszy europejskich. Realizacje prac będzie  

dopiero na koniec roku lub w roku przyszłym. Natomiast to duże zadanie na 

cele Centrum Integracji Społecznej już w marcu br. będzie ogłoszony przetarg. 
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 Zakup samochodu ratowniczo pożarniczego dla OSP - pojawiły się możliwości 

pozyskania dofinansowania 500 tyś dla Ogrodzieńca na nowy samochód 

gaśniczy oraz dla Ryczowa dofinansowanie 150 tyś środki zewnętrzne i 40 tyś 

z gminy,  

 
 27 stycznia 2018 roku rozpoczęły się coroczne sprawozdania jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

Podczas zebrań przedstawiane są  sprawozdania z: działalności jednostki, 

działalności bojowej, finansowe oraz sprawozdanie komisji rewizyjnej. Poza 

podsumowaniem minionego roku, poruszane są też sprawy bieżące i plany 

działania na rok 2018.  

 

 15 lutego w Pilicy odbyło się spotkanie z Marszałkiem Panem Dąbrową, który 

omówił prace Zarządu Województwa Śląskiego nt opracowania szlaku orlich 

gniazd. Działania te nawiązują do Strategii Województwa Śląskiego i będą 

pomocne również dla naszej gminy. Włączył się w to też Związek Gmin 

Jurajskich. Trasa Orlich Gniazd biegnie od Częstochowy do Krakowa. Audyt 

został wykonany, zinwentaryzowano odcinki trasy na naszym terenie 

Podzamcze – Ryczów – Kolonia Ryczów - Kiełkowice i dalej w kierunku 

Smolenia .Temat taki podnosiła również Komisja Strategii, Rozwoju i Promocji 

Rady Miejskiej i będzie dofinansowanie do szlaku na terenie naszej gminy. 

Jutro tj. 21 lutego w Urzędzie Marszałkowskim odbędzie się spotkanie w 

sprawie propozycji organizowania w gminach jurajskich na szlaku orlich 

gniazd „Święta Szlaku” będzie to dla Ogrodzieńca bardzo dobra promocja .Ze 

strony naszej gminy w spotkaniu weźmie udział  przedstawiciel Spółki Zamek. 

 

 16 lutego w Koloni Ryczów odbyło się spotkanie z Marszałkiem Dabrową i 

zespołem Wrzos. Wydany zostanie album finansowany z budżetu 

województwa śląskiego - Album pt Piękna wieś województwa śląskiego wraz z 

broszurą o zespole Wrzos. 

 

 Zakończono zbieranie ankiet, deklaracji od mieszkańców na dofinansowanie 

urządzeń fotowoltaicznych. Złożono 320 ankiet. Trwają przygotowania do 

opracowania wniosku do Zarządu Województwa Śląskiego na dofinansowanie 

takich instalacji ze środków Unii Europejskiej. Beneficjentami końcowymi będą 

mieszkańcy, a wniosek w ich imieniu złoży gmina. Dofinansowanie dla 

mieszkańca wynosić będzie 80% kosztów kwalifikowanych.  Dla przeciętnego 

gospodarstwa domowego powinno ono zapewnić zwrot poniesionych 

nakładów już po 2-3 latach od uruchomienia, w zależności od aktualnie 

zużywanej energii elektrycznej. im więcej dziś płacimy za zużytą energię 

elektryczną, tym przedsięwzięcie jest bardziej uzasadnione ekonomicznie i 

szybciej się zwróci.  Szczególnie dla tych, którzy aktualnie płacą za prąd 

więcej niż 200zł/miesiąc. 
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 Szczepienia przeciw grypie – jutro tj 21 lutego Burmistrz podpisze w siedzibie 

Śląskiego Oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia w Katowicach umowę na 

dofinansowanie" Programu szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla 

mieszkańców gminy Ogrodzieniec w wieku 65 lat i więcej". Program 

skierowany jest do osób w wieku 65 lat i więcej, zamieszkałych na naszym 

terenie i będzie obejmował bezpłatne szczepienia przeciwko wirusowi grypy 

oraz edukację zdrowotną. Realizatorem programu będzie podmiot leczniczy 

wyłoniony w drodze konkursu, który zostanie ogłoszony w marcu 2018 r. 

 

 

Ad. 16 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś poinformował o nowelizacji ustaw 

samorządowych. Wprowadzone modyfikacje wynikają z ustawy o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i 

kontrolowania niektórych organów publicznych. Zmodyfikowano nią ustawy: o 

samorządzie gminnym, o samorządzie powiatowym, o samorządzie województwa, o 

ustroju miasta stołecznego Warszawy, o petycjach oraz Kodeks wyborczy.  

Nowelizacja opublikowana w Dzienniku Ustaw; weszła w życie 31 stycznia 2018 r. 

Nowe obowiązki wynikające z nowelizacji ustaw samorządowych, gminy będą 

musiały wypełniać od następnej kadencji.  

Sekretarz omówił następnie zmiany w ustawach samorządowych, będą to między 

innymi; Dłuższa kadencja. Nowelizacja wydłużyła kadencję organów samorządu 

terytorialnego z czterech do pięciu lat. Budżet obywatelski formą konsultacji z 

mieszkańcami - o przeznaczeniu środków decydować będą corocznie mieszkańcy. 

Obowiązek transmisji sesji rad i sejmików. Obrady mają być transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania 

udostępniane na stronach internetowych. Obowiązek rejestrowania i upubliczniania 

wykazów głosowań. Głosowania na sesjach rad oraz sejmików mają odbywać się za 

pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych. Jeśli będzie to niemożliwe z przyczyn technicznych, należy 

przeprowadzić głosowanie imiennie. Wykazy głosowań należy niezwłocznie 

upublicznić na stronie internetowej gminy w BIP-ie. Powołanie nowej komisji  Chodzi 

o komisję skarg, wniosków i petycji, która rozpatrywać ma skargi na działania 

organów wykonawczych i samorządowych jednostek organizacyjnych. Coroczna 

debata o stanie samorządu. Organy wykonawcze zobowiązane zostały do 

przedstawiania radzie do 31 maja każdego roku corocznego raportu o stanie danej 

jednostki samorządowej. Raport ten rozpatrywany będzie podczas sesji, na której 

podejmowana jest uchwała w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium 

organowi wykonawczemu.  

Kodeks wyborczy - zmiany związane z wyborami to między innymi; W gminach do 20 

tys. mieszkańców mają pozostać JOW-y, a w pozostałych samorządach wybory mają 

odbywać się na zasadzie proporcjonalności. Dwie komisje terytorialne będą 
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zajmować się obsługą wyborów – komisja ds. przeprowadzania głosowania w 

obwodzie oraz komisja ds. ustalania wyników głosowania w obwodzie. Wszystkie 

terytorialne komisje mają liczyć do 9 członków. Minimalnie zasiadać w takiej komisji 

będzie mogło 5 osób.  

W lokalach wyborczych mają być kamery i transmisja w Internecie. Rady gmin po raz 

ostatni będą określać okręgi wyborcze przy wyborach w 2018 r. W kolejnych, które 

odbędą się w 2023 r., będą określane przez komisarza. Nie będzie miała prawa 

wybieralności w wyborach na wójta /burmistrza/prezydenta/  w danej gminie osoba, 

która została uprzednio dwukrotnie wybrana na wójta. Zasada dwukadencyjności ma 

być liczona od najbliższych wyborów samorządowych (listopad 2018 r.). Czas 

trwania jednej kadencji ma być wydłużony z 4 do 5 lat.. Nie będzie możliwości 

głosowania korespondencyjnego. Wybory będą przeprowadzane zawsze w ciągu 

jednego dnia wolnego od pracy. Rady gmin po raz ostatni będą określać okręgi 

wyborcze przy wyborach w 2018 r. W kolejnych, które odbędą się w 2023 r., będą 

określane przez komisarza. W skład Państwowej Komisji Wyborczej mają wchodzić: 

 jeden sędzia Trybunału Konstytucyjnego, wskazany przez Prezesa Trybunału 

Konstytucyjnego; jeden sędzia Naczelnego Sądu Administracyjnego, wskazany przez 

Prezesa Naczelnego Sądu Administracyjnego; 7 osób mających kwalifikacje do 

zajmowania stanowiska sędziego, wskazanych przez Sejm. 

W każdej gminie będą działać urzędnicy wyborczy powoływani przez Szefa 

Krajowego Biura Wyborczego. Urzędników wyborczych powołuje się dla obszaru 

danej gminy w liczbie niezbędnej do zapewnienia prawidłowego i sprawnego 

funkcjonowania obwodowych komisji wyborczych, na okres 6 lat, spośród 

pracowników urzędów obsługujących: organy administracji rządowej, samorządowej 

lub jednostek im podległych lub przez nie nadzorowanych, posiadających 

wykształcenie wyższe. Urzędnicy wyborczy wykonują zadania od dnia zarządzenia 

właściwych wyborów do dnia rozstrzygnięcia protestów wyborczych oraz w innych 

sytuacjach, gdy jest to konieczne.  

Urzędnikiem wyborczym nie może być osoba kandydująca w wyborach w okręgu, w 

skład którego wchodzi gmina właściwa dla obszaru działania urzędnika wyborczego, 

komisarz wyborczy, pełnomocnik wyborczy, pełnomocnik finansowy, mąż zaufania 

lub członek komisji wyborczej. Urzędnik wyborczy nie może wykonywać swojej 

funkcji w gminie, na obszarze w której ma miejsce zatrudnienia.  

Urzędnikiem wyborczym nie może być osoba ujęta w stałym rejestrze wyborców 

objętym zakresem działania tego urzędnika. Urzędnik wyborczy nie może należeć do 

partii politycznych ani prowadzić działalności publicznej niedającej się pogodzić z 

pełnioną funkcją.  

 

 

Ad. 17 

Zamkniecie obrad. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 

tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  
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Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz.15:15. 

 

 

Protokół sporządziła    Podpis przewodniczącego obrad: 

         M. Piecha 

 

 
 

 

 

 

 

 


